

# ASPPH Friday Letter 刊登投稿

### 健康行為與社區科學研究所陳端容老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Gender differences in the intention to withhold life-sustaining treatments involving severe dementia for self and on behalf of parent or spouse

https://bmcpalliatcare.biomedcentral.com/articles/10.1186/s12904-022-01062-8

[Friday Letter: December 9, 2022]

### 環境與職業健康科學研究所蘇大成老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Urban Air Pollution and Subclinical Atherosclerosis in Adolescents and Young Adults <a href="https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S1054139X22003561?via%3Dihub">https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S1054139X22003561?via%3Dihub</a>

[Friday Letter: December 16, 2022]

#### 流行病學與預防醫學研究所曾翎威老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Is it Caffeine? Coffee Consumption and Future Risk of Type 2 Diabetes Among Women with a History of Gestational Diabetes

https://academic.oup.com/ajcn/article/116/6/1468/6827576

[Friday Letter: December 23, 2022]

## 健康行為與社區科學研究所陳端容老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Associations between literacy and attitudes toward artificial intelligence—assisted medical consultations: The mediating role of perceived distrust and efficiency of artificial intelligence <a href="https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0747563222003491?via%3Dihub">https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0747563222003491?via%3Dihub</a>

[Friday Letter: December 30, 2022]

# 食品安全與健康研究所魏嘉徵老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Dietary Methylglyoxal Exposure Induces Alzheimer's Disease by Promoting Amyloid beta Accumulation and Disrupting Autophagy in Caenorhabditis elegans

https://pubs.acs.org/doi/10.1021/acs.jafc.2c03411

[Friday Letter: January 6, 2022]